

Title (en)

CLOTHING, IN PARTICULAR FOR COOKS.

Title (de)

BEKLEIDUNG, INSbesondere FÜR KÖCHE.

Title (fr)

VETEMENT, EN PARTICULIER POUR CUISINIERS.

Publication

EP 0474814 A1 19920318 (DE)

Application

EP 91906247 A 19910326

Priority

- CH 9100072 W 19910326
- CH 104190 A 19900329

Abstract (en)

[origin: WO9114382A1] To protect cooks, who work alternately in hot and cold rooms, from catching colds, to prevent clothing from slipping during work, to allow clothes to be donned simply and easily and to preserve a well-groomed appearance, the clothing consists of trousers (8) and a jacket (1), which together form an overall. A zip fastener (7) extends from the fly (8') of the trousers up to the collar of the jacket (1). The clothing is associated with an apron (11) with flat zip fastener parts (9') and a neck band (13) with a tie knot (14).

Abstract (fr)

Afin de protéger contre les refroidissements les cuisiniers travaillant alternativement dans des locaux chauds et froids, afin d'éviter le déplacement des vêtements lors de leur activité et afin de permettre également un habillement simple et rapide et de maintenir un aspect soigné, le vêtement possède un pantalon (8) et une veste (1), lesquels forment ensemble une combinaison. Depuis la braguette (8') jusqu'au col de la veste (1) est prévue une fermeture-éclair (7). Au vêtement sont associés un tablier (11) muni de parties de fermeture à bardane (9') et un collier (13) avec un noeud de cravate (14).

IPC 1-7

A41D 13/02

IPC 8 full level

A41D 13/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A41D 13/02 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9114382A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

WO 9114382 A1 19911003; AT E132329 T1 19960115; AU 7473691 A 19911021; CH 680637 A5 19921015; DE 59107197 D1 19960215;
EP 0474814 A1 19920318; EP 0474814 B1 19960103; US 5343565 A 19940906

DOCDB simple family (application)

CH 9100072 W 19910326; AT 91906247 T 19910326; AU 7473691 A 19910326; CH 104190 A 19900329; DE 59107197 T 19910326;
EP 91906247 A 19910326; US 80928491 A 19911129